



< 3 香港 x 東瀛遊 EGL Tours 限定優惠 >

條款及細則：

1. 此優惠有效期至 2024 年 9 月 30 日。
2. 此優惠適用於選購全線馬爾代夫、英超、加拿大/芬蘭極光套票，每位減\$1000。
3. 此優惠適用於透過東瀛遊旅行社(香港任何一間)分店選購套票。
4. 每位客戶只可使用此優惠一次，同行者亦可享此優惠。
5. 此優惠不可兌換現金，客人需繳付報名項目之差額，不設找贖。
6. 此優惠不可與包括銀行推廣優惠在內的其他優惠同時使用。
7. 如有任何爭議，東瀛遊 EGL Tours 保留一切最終決定權。

Terms and conditions:

1. This offer is valid from now until 30 September 2024.
2. The offer is valid for designated travel packages - Maldives, Premier League and Canada/Finland Aurora trip with HK\$1000 discount per person.
3. The offer is applicable to designated packages purchased at EGL Tours (any branch in Hong Kong).
4. The offer can only be used once for one person, companions can also enjoy this offer.
5. The offer cannot be exchanged for cash, customers are required to pay the difference of the package items at the time of payment, and no redemption is allowed.
6. The offer cannot be used in conjunction with other promotional offers, including bank promotional offers.
7. In case of any disputes, the final decision will be made by EGL Tours Company Limited.